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המנחה שי גל
בתחום  הקיים  שהמצב  אומר  המדינה  פרקליט 
הפשיעה אינו נותן לו מנוח. ניצב סאו, אתה שותף 

לתחושתו?

ניצב בנצי סאו )מפקד מחוז ת"א(

אני לא רוצה לדבר על נתוני הפשיעה, אבל גם 
־אם הנתונים חיוביים הרי אם הציבור אומר שת

אותה  מקבל  אני  בהידרדרות,  נמצאת  שלו  האישי  הביטחון  חושת 
מתכוון  לא  אני  סובייקטיבי.  דבר  היא  שתחושה  משום  שהיא  כפי 
להתנצח עם הציבור ולומר שהמצב טוב. אני חושב שאנחנו נמצאים 
ועם זאת אני רוצה לעשות את הדברים  וחיוביות,  במגמות טובות 

 "אנחנו מכירים ערים 
שארגוני פשיעה השתלטו עליהן"

כך אמר מפקד מחוז תל אביב במשטרה ניצב בנצי סאו במושב שעסק במלחמה 
בפשיעה  הסנגור הציבורי הארצי ד"ר יואב ספיר: "כאשר הכותרת היא 'מלחמה 
בפשיעה' צריך לזכור מה המחירים של אותה מלחמה"  עו"ד תמי אולמן: "אם 

התקשורת לא הייתה כותבת עליהם ומאדירה אותם, לא היו ארגוני פשיעה"

אחרת, הרבה יותר טוב. 
משטרת ישראל לא צריכה את הסיוע של השב"כ. 
אנחנו צריכים שייתנו לנו את הסמכויות שיש לשב"כ 
כדי להתמודד עם הטרור הפלילי, ואנחנו נעשה את 

העבודה.

ד"ר יואב ספיר

שמראים  הנתונים  בין  פער  על  מורים  הנתונים 
למדינות  בהשוואה  גם  הציבור.  של  התחושה  ובין  בפשיעה  ירידה 
סובייקטיבי,  דבר  היא  תחושה  גרוע.  כה  אינו  בארץ  המצב  אחרות 

־והיא לא מושפעת מנתונים אלא מדיווחים. הדיווחים על פשע מו
כרים, הכותרות גדולות ואדומות יותר, אבל הנתונים אחרים. כאשר 

עו"ד יצחק ברוורמןעו"ד תמי אולמןהמנחה שי גל
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הכותרת היא "מלחמה בפשיעה", צריך לזכור מה המחירים של אותה 
מלחמה. אני הייתי מעדיף ביטוי פחות לוחמני מ"מלחמה" בפשיעה, 

אולי התמודדות, אולי מאבק.

עו"ד תמי אולמן

לי שרוצה  ישראל  משטרת  זאת  פשיעה  ארגוני  על  שמדבר  ־מי 
צור מצג שווא שיש פשע מאורגן. אף אחד כאן לא דיבר על ארגוני 
פשיעה, וזאת למה? כי בסופו של דבר, אילו רצתה המשטרה לפענח 
ולסיים את מה שנקרא ארגוני פשיעה, היא יכלה לעשות זאת. מה 
שמטריד אותנו זה לא ארגוני הפשיעה אלא הפשע הקטן בין אזרח 
אין  שהתאגדו,  משפחה  בני  בכמה  מדובר  לפעמים  אם  גם  לרעהו. 
ומאדירה  עליהם  כותבת  הייתה  לא  ארגוני פשיעה. אם התקשורת 
אותם, לא היו ארגוני פשיעה. מה שמטריד את האזרח הפשוט זה לא 

מה שקורה במה שמכונה ארגוני הפשיעה.

ניצב סאו 

מי  ישראל.  במדינת  פשיעה  ארגוני  שאין  לומר  היתממות  זאת 
מכרזים  על  משתלטים  הם  בחול.  ראשו  את  טומן  אחרת  שטוען 
זה  את  אומר  ואני  תמימים,  נהיה  לא  בואו  המקומיות,  ברשויות 

־בזהירות רבה. הם לכאורה מנהלים עסקים לגיטימיים. חלקם מלבי
נים הרבה מאוד כסף בעסקים לגיטימיים. הם מנהלים בנקים בדמות 
הצ'יינג'ים. אפשר לראות את ריבוי הצ'יינג'ים בפתח תקווה, וראש 

עיריית פתח תקווה ודאי ידבר על כך.
חלק מארגוני הפשיעה היו מעורבים בבחירות האחרונות לרשויות 
המקומיות, ואנחנו מכירים לא מעט ערים שארגוני פשיעה השתלטו 
עליהן. ראשי הערים והשלטון המקומי הם השותפים האסטרטגיים 

שלנו.
לפני שבע שנים הוכרזה נתניה כבירת הפשע של מדינת ישראל. מי 
שצמצם שם את הפשיעה זו לא רק המשטרה אלא גם ראשת העיר 
גורם מאוד משמעותי שיכול  פיירברג. השלטון המקומי הוא  מרים 

לסייע למשטרת ישראל להיות הרבה יותר יעילה.
ארגוני פשיעה מעורבים גם בכמה מקבוצות הכדורגל הפופולריות 
ביותר. הקבוצה שכונתה "הקבוצה של המדינה", מי שעמד בראשה 

הוא עבריין בכיר.

עו"ד יצחק ברוורמן )ראש עיריית פתח תקווה(

היא  התחושה  היום  התושב.  את  מעניינת  לא  הסטטיסטיקה 
־של חוסר ביטחון, של התרבות מאבקים בין ארגוני פשיעה, ות

חושה שלא נעשה די להילחם בכך. זאת לא רק בעיה של פתח 
תקווה. בפתח תקווה למשל יש 180 שוטרים בעיר של 250 אלף 

תושבים. 

ח"כ ד"ר באסל גטאס )בל"ד(

הבעיות שאנחנו סובלים מהן אחרות לגמרי מאלה שבפתח תקווה. 
ועדת אור אמרה שהמשטרה מתייחסת לערבים כאל אויב. מידיעה 

־- זה לא השתנה הרבה, אם בכלל. אנחנו מתייחסים בחשדנות למש
טרה. הנושא של פשעי השנאה הוא דוגמה לחוסר היעילות המובנה. 

עו"ד זכי כמאל

לעשות  צריך  הוא  במדינה  להשתלב  רוצה  הערבי  הסקטור  אם 
־זאת על בסיס שותפות אמת. הסקטור הערבי צריך להפסיק להת
 בכיין. 

ד"ר יואב ספירניצב בנצי סאוח"כ ד"ר באסל גטאס
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